

| | |
|------------|---------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| Deltagere: | Tilstede: Annette Witt, Michael Witt, Jens Mathiassen, Jeanet Kruse Rasmussen, Alis Andersen, Janni Weihrauch |
| Afbud: | Susan Ladekarl |
| Referent | Janni Weihrauch |

Bestyrelsesmøde d. 5. feb 2018

| Emner | Aktion |
|------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|------------------------------------------------------|
| <p>1. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde</p> <p>Referatet godkendt uden bemærkninger</p> | |
| <p>2. Orientering fra FU</p> <p>Årsregnskab fremlagt. Bemærkning vedr. øvre udgifter, der bliver forklaret med flere eksterne instruktører, samt en kommende stigning i løn til instruktører.</p> | |
| <p>3. GF 2018 – 1. marts - opgavefordeling</p> <p>Der er ændret i dato for GF, da det ikke var muligt booke lokale på den oprindelige dato. Bestyrelsesmedlemmer mødes kl. 15.30</p> <p>Gavekort og smørrebrød</p> <p>Drikkevarer</p> <p>Dirigent</p> <p>Referent</p> <p>Peter Warlund er spurgt ift. bilagskontrollant, uden svar.</p> | <p>Susan</p> <p>Michael</p> <p>Jens</p> <p>Janni</p> |
| <p>4. Event 2018 – Hvem arrangerer noget i 2018?</p> <p>Forslag fra Jeanet om event om personlig udvikling ved Ditte Lindqvist.</p> <p>Forslag fra Jens om event Sydkystløbet d. 18. marts og evt. Stellaløbet.</p> <p>Forslag fra Annette og Michael om en evt. cykeltur ved Hornsherred</p> | <p>Jeanet</p> <p>Jens</p> <p>Annette/Michael</p> |
| <p>5. Ski 2018</p> <p>Skituren gik til Valloire i Frankrig. Der var 23 personer afsted. Det var en</p> | |

| Emner | Aktion |
|------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|---------|
| god tur uden skiskader. | |
| <p>6. DHL 2018</p> <p>AW har gensendt mail til direktionen vedr. ny kontaktperson fra AHH. Mailen er vedhæftet kontaktpersonliste, hvor det kan ses, at det ikke er standard på andre hospitaler, at idrætsforeninger varetager denne opgave.</p> | |
| <p>7. Mobilepay</p> <p>P.t. er der problemer ift. oprettelse, dette tages der hånd om. Næste betaling i 2. kvartal burde det være oprettet.</p> | Michael |
| <p>8. Lyddør i motionslokalet</p> <p>Lyddøren skulle være klar – der bliver fulgt op den i morgen.</p> | Michael |
| <p>9. Forslag fra medlemmer</p> <p>Der er kommet en melding fra et medlem vedr. en problematik omkring omklædningsskabene i motionslokalet. Problematikken går på, at 7 ud af 9 skabe bliver brugt til almindelig omklædning, hvilket vil sige, at der kun er 2 til at benytte ved motion. Problemet er allerede løst ved opslag i omklædningsrummet.</p> | |
| <p>10. Evt.</p> <p>Der kom ny yoga instruktør pr. 3.1 2018. Tilbagemeldingerne er rigtig gode og holdet er fyldt op.</p> | |
| <p>11. Næste bestyrelsesmøde</p> <p>Den 17. april 2018 kl. 15.30 på afsnit 159</p> | |